
ZÁPIS ZE SCHŮZKY SENÁTU A EKOTÝMU FLOTILA (15. 5. 2024) 
• Na třídních schůzkách hlasovali rodiče o třídění odpadu a uklízení po svých mazlíčcích. 

• Výsledky hlasování z třídních schůzek budou vyvěšeny v Síni tradic. 

• Kontrolovali jsme plnění rozpisu úklidu kolem školy a vyhodnocovali jsme letošní plán 

činnosti ekoškoly. 

• Akce Ukliďme Česko se zúčastnilo 58 lidí a uklidilo se 400 kg odpadu (viz tabulka): 

NÁZEV ODPADU hmotnost [kg] NÁZEV ODPADU počet [ks] 

plast 180 PET lahve 110 

papír nerecyklovatelný plechovky 250 

sklo 35 nevratné sklo střepy 

kovy 20 vratné sklo 0 

elektro 10 injekční stříkačky 2 

pneumatiky 28 pneumatiky 4 

nebezpečný odpad X cigaretové nedopalky 500 

směsný opad 100   

  

ZAJÍMAVOST Z ÚKLIDU 

Museli jsme volat Městkou polici Jirkov kvůli injekčním stříkačkám. Většina odpadu se 

v přírodě byla již dlouhodobě, proto nebyla recyklovatelná. Posbírali jsme mimo jiné velké 

množství oblečení a roztrhaných igelitových pytlů. Odpadu bylo opravdu tolik, že nebylo 

v našich silách zvládnout vše, co jsme si naplánovali. Cestou jsme odpad odkládali do 

kontejnerů. Úklidu se zúčastnilo 58 osob, včetně členů ekotýmu Flotila. 

• V pondělí 27. 5. budeme ve dvou skupinách (1. st. od 13 hod., 2. st. od 13:50) polepovat 

dvě autobusové zastávky siluetami ptáků.  

Zapsala: Veronika Linhartová 6. B a Michala Batrinová 6. B 


